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SMART ISLAND KRK d.o.o. 

   Vršanska 14 

SKUPŠTINA DRUŠTVA 

 

Klasa: 363-01/24-01/4 

Urbroj: 2142-03/54-24-3 

Krk, 30. rujna 2024. 

 

Z A P I S N I K 

 

Sastavljen dana 30. rujna 2024. godine o redovnoj 18. sjednici skupštine društva održanoj u 

prostorijama poslovne zgrade Ponikve s početkom u 9,45 sati 

 

PRISUTNI: 

 

1. DARIJO VASILIĆ, gradonačelnik Grada Krka, 2336 glasova, zastupa po odluci, 

2. TONI JURANIĆ, načelnik Općine Baška, 1393 glasova, zastupa po odluci 

3. ROBERT ANTON KRALJIĆ, načelnik Općine Malinska-Dubašnica, 1781 glasova, 

zastupa po odluci 

4. MIRELA AHMETOVIĆ, načelnica Općine Omišalj, 1609 glasova, zastupa po odluci 

5. DANIEL STRČIĆ, načelnik Općine Punat, 1055 glasova, zastupa po odluci 

 

ODSUTNI: 

 

1. NEVEN KOMADINA, načelnik Općine Dobrinj, 1231 glasova, zastupa po odluci 

2. DRAGAN ZAHIJA, načelnik Općine Vrbnik, 595 glasova, zastupa po odluci 

 

UKUPNO GLASOVA: 8174 OD 10000 – 81,74 % 

 

Sjednici prisustvuje direktor društva Neven Hržić. 

 

Predsjednica utvrđuje da su na sjednici, kao javnost, prisutni Goran Marević i Dubravka Dijanić, koji 

su se pravovremeno prijavili za prisustvovanje sjednici, sukladno Poslovniku o radu skupštine. 

 

Predsjednica utvrđuje kvorum potreban za rad i odlučivanje. 

 

Skupština jednoglasno sa 8174 glasova „ZA“ usvaja sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

• usvajanje zapisnika s 17. redovne sjednice skupštine od 26.06.2024. 

 

1. Informiranje o ponudama za dugoročno zaduženje radi potrebe završetka izgradnje 

svjetlovodne mreže otoka Krka 

2. Razno 

 

Zapisnik s 17. redovne sjednice skupštine od 26.06.2024. 

 

M.Ahmetović (predsjednica) daje na potvrđivanje zapisnik. 

  

Skupština jednoglasno sa 8174 glasova „ZA“ potvrđuje zapisnik s 17. sjednice. 
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AD. 1. 

Informiranje o ponudama za dugoročno zaduženje  

radi potrebe završetka izgradnje svjetlovodne mreže otoka Krka 

 

Uvodno je izvijestio N.Hržić (direktor): 

Na prošloj sjednici usvojena je Odluka o dugoročnom zaduženju radi potrebe završetka izgradnje 

svjetlovodne mreže otoka Krka do maksimalno 800.000 EUR. Društvo je temeljem Odluke zatražilo 

obvezujuće ponude od tri banke, i to: Erste banke, Privredne banke i Zagrebačke banke. Društvo je 

dobilo dvije obvezujuće ponude, od Erste banke i Zagrebačke banke, s time da je ponuda Erste banke 

ekonomski prihvatljivija te je istu potrebno dostaviti predstavničkim tijelima JLS-a, radi dobivanja 

njihove suglasnosti.   

 

U odnosu na ovu točku nema rasprave te predsjednica utvrđuje da je informacija primljena na znanje 

od strane članova Skupštine.      

 

AD. 2.  

Razno 

 

R.A.Kraljić (Općina Malinska-Dubašnica) – na području Malinske je dosta otvorenih kanala zbog 

radova na izgradnji optike, kada se iste planira zatvoriti? 

N.Hržić (direktor) – u fazi zatvaranja su. 

 

D.Strčić (Općina Punat) – na prošloj sjednici im je rečeno da je ukupno 70 izvedenih priključaka, da li 

je sada stanje drugačije? 

N.Hržić (direktor) – nije, ali imamo oko 200 zaprimljenih zahtjeva  

 

D.Vasilić (Grad Krk) – koji su sve operateri sklopili ugovor s društvom? 

N.Hržić (direktor) – HT, A1, Adria fiber, Magic net, Absolute, Fenice telekom, Isola networks, 

Tehnoline telekom, Omonia.  

 

Dnevni red je iscrpljen pa predsjednica zaključuje sjednicu u 10,04 sati. 

 

 

         Zapisničarka         Predsjednica skupštine 

Ivona Fugošić Janeš, v.r.         Mirela Ahmetović, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 


